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Z á p i s n i c a  

zo 7. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 
Diaková, konaného dňa 02. 05. 2024 o 17:00 hod.  

v zasadačke OÚ Diaková 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní: p. Denisa Badáňová (ospravedlnená), p. Michal 
Žáčik 

 

Program: 

 

1) Otvorenie 
2) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a voľba 

návrhovej komisie 
3) Schválenie programu zasadnutia 
4) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
5) Havarijný stav suterénu budovu OcÚ - riešenie 
6) Žiadosť OZ Lány o poskytnutie dotácie z rozpočtu obce 
7) Žiadosť MUDr. Okuliara o súhlas svojpomocne vybudovať 

spevnenie nájazdu k RD č. 95, obecná parcela KN C  č 163/2, 
LV č. 183, Diaková 95 

8) Územie mestského rozvoja (UMR) Martin a Miestna akčná skupina 
(MAS) Turiec – informácia 

9) Deň obce – 05.07.2024 – príprava a zabezpečenie 
10) Rôzne (sála PZ a drevený prístrešok za PZ a i.) 
11) Záver 

 

PRIEBEH: 

K bodu č. 1: 

1. Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce 
PaedDr. Branislav Kohút.  
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K bodu č. 2: 

Za zapisovateľku bola určená p. Anna Feldsamová.  

Za overovateľov zápisnice starosta navrhol p. Igora Kohúta a p. 
Milana Kohúta, do návrhovej komisie p. Petra Záborského a p. 
Petra Čelestiaka .Následne sa o predloženom návrhu hlasovalo.  

Výsledok hlasovania: ZA 5, proti – 0, zdržalo sa - 0. Predložený 
návrh bol schválený. 

K bodu 3: 

Starosta obce sa ujal pracovnej časti rokovania, pričom prítomní 
hlasovaním schválili predložený návrh programu zasadnutia. 

Výsledok hlasovania: ZA – 5, proti – 0, zdržalo sa - 0. Program 
bol schválený. 

 

K bodu č.4 

 Starosta obce skonštatoval, že úlohy z posledného 
zasadnutia boli splnené. 

 

K bodu 5: 

 Starosta oboznámil poslancov s havarijným stavom miestnosti 
v suteréne budovy Obecného úradu, kde spadla zo stropu omietka. 
Na odstránení škody a oprave miestnosti pracujú členovia skupiny 
Satelit a opravujú to svojpomocne. Náklady na materiál by mali 
byť cca 1100 EUR. 

 

K bodu 6: 

 OZ Lány žiadalo o dotáciu z rozpočtu obce na stavebné úpravy 
– rekonštrukciu miestnej cesty, parcela KN C č. 161, k. ú. 
Diaková, v celosti vo vlastníctve obce, vo výške 3000,00 EUR. 
Poslanci už o žiadosti o dotáciu rokovali na OZ dňa 17.08.2023, 
keď ju osobne predniesli zástupcovia OZ Lány, a dnes 
o predloženej žiadosti hlasovali: 

Výsledok hlasovania: ZA – 5, proti – 0, zdržalo sa- 0.  

Dotácia pre OZ Lány na rekonštrukciu cesty 161 bola schválená vo 
výške 3000,00 EUR. 

 

Poslanci hlasovali aj o rozpočtovom opatrení č 1 k rozpočtu obce 
na rok 2024, ktoré sa tejto dotácie týka.  
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Výsledok hlasovania: ZA – 5, proti – 0, zdržalo sa - 0.  

OZ schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 1 k rozpočtu obce na rok 
2024. 

 

 

K bodu 7: 

 O žiadosti MUDr. Martina Okuliara, Diaková č. 95 na 
svojpomocné vybudovanie nájazdu k jeho rodinného domu, časť 
parcely KN C č. 165. k. ú. Diaková, poslanci hlasovali  
nasledovne: 

ZA – 5, proti – 0, zdržalo sa- 0.  

Žiadosť bola schválená. 

Zároveň sa OZ zhodlo na tom, že v prípade obdobných žiadostí 
o vybudovanie nájazdov budú súhlasiť s podmienkou, že žiadatelia 
budú v budúcnosti musieť strpieť zásah do úprav nájazdov 
v prípade, že sa bude budovať obecná cesta. 

 

K bodu 8: 

  

Informáciu pre poslancov o rokovaniach na UMR MARTIN (Územie 
mestského rozvoja)uviedol starosta obce:financie pre našu obec 
vzhľadom na jej veľkosť budú v položke 3,2,4. miestne kounikácie 
- len v sume cca 19 000 EUR, v prípade dohody medzi obcami môže 
byť táto suma vyššia. Podmienky na podanie výzvy sa neustále 
menia, momentálne je to tak, že projekt musí však mať výšku min. 
201.000 EUR, čo reálne neumožňuje sa obci do výzvy zapojiť. 

Tak isto informoval o činnosti MAS Turiec, kde je obec členom, 
avšak aktuálne neuhrádza členský príspevok, nakoľko dosiaľ z MAS 
nedostala žiadnu finančnú podporu a žiadne výzvy nie sú pre obec 
aktuálne.  

 

K bodu 9: 

 Dátum Dňa obce je 05.07.2024. Bude sa konať v tom istom 
režime ako v roku 2023. Na najbližšom zasadnutí budú doriešené  
detaily akcie. 

 

K bodu 10: 
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a) Starosta informoval poslancov ohľadom výstavby prístrešku 
pri požiarnej zbrojnici - projekt je hotový, statika tiež, 
bude potrebné stavebné konanie, ktorá sa začalo vybavovať. 
Budú oslovení viacerí dodávatelia. Je potrebné, aby okrem 
ceny rozhodol aj termín  ukončenia, ktorý by mal byť cca 
1.7.2024 -  pred dňom obce.  
 

b) O slovo sa prihlásil poslanec p.Milan Kohút, ktorého 
oslovil p. Ľubomír Tomašovič so žiadosťou o namontovanie 
mreží na okno v miestnosti v pivnici OcÚ a s tým, aby sa 
sklo znepriehľadnilo fóliou, prípadne nástrekom „ľadové 
kvety“ alebo niečím podobným.  
 

c) Poslanec Peter Záborský navrhol, aby sa do kuchyne na PZ 
zakúpila nová chladničku a sporák, prípadne aj prístroj na 
hot-dog. Prítomní sa s jeho návrhom stotžnili. 
  

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu zasadnutia starosta 
poďakoval prítomným poslancom a ukončil zasadnutie 
zastupiteľstva. 

 

V Diakovej dňa 2. mája 2024 

Zapísala: 

 

 

 

Anna Feldsamová      PaedDr. Branislav Kohút
      

zástupkyňa starostu      starosta obce 

 

     

   

 

Igor Kohút,       Milan Kohút, 

I. overovateľ       II. overovateľ 


